國立臺中科技大學
National Taichung University of Science and Technology
_________學年度Academic Year第________學期Semester
研究生參加學位考試申請書
Graduate Student Degree Examination Application Form
	姓  名
Name
	學   號
Student ID
	就讀所別
Course Offering Department
	指導教授
[bookmark: _Hlk175731742]Dissertation Advisor
	論    文    題    目
Thesis Title
中文 / 英文(Chinese/English)
	備  註
Remarks

	
	
	
	
	
	


1. 依據本校研究生延聘指導教授及學位考試等相關作業要點規定，當學期尚有必修科目及學分數不足之情況，需俟成績送達，合於畢業學分數，方得辦理學位考試，若有成績未送達，先行辦理學位考試者，屆時任一科目成績未通過，其學位考試成績不予採計，畢業前應重新申請學位考試。
I. In accordance with the university’s regulations on the appointment of advisors and the conduct of degree examinations, if the student has any remaining required courses or insufficient credits for graduation, the degree examination can only be conducted after the grades are submitted and the graduation credit requirements are met. If the student proceeds with the degree examination before the grades are submitted, and fails in any subject, the results of the degree examination will not be recognized. The student must reapply for the degree examination before graduation.
2. 依據本校學術倫理教育課程實施要點規定，學生須出示學術倫理課程修課證明，或免修或相關替代措施等證明，方得申請學位考試。
II. According to the university's guidelines on the implementation of academic ethics education, students must present proof of having completed the academic ethics course, or proof of exemption or equivalent measures, before applying for the degree examination.
3. 該生已修畢規定課程與學分(含當學期)，並已完成研究論文初稿，請同意參加論文考試。(請檢具歷年成績表、當學期修課資料、學術倫理修課證明、無違反學術倫理聲明書及學位論文題目專業領域相符審核表以供查核)。
III. The student has completed the required courses and credits (including this semester) and has finished the first draft of the research thesis. Please approve the student's application to take the thesis examination. (Please attach transcripts for all years, current semester course information, proof of academic ethics course completion, a declaration of no violations of academic ethics, and a review form verifying the match between the thesis title and professional field for verification.)
            敬陳Respectfully submitted,
	申 請 人Applicant：                                    (Signature)
	日期Date：        年(Year)     月(Month)     日(Day)

	指導教授Advisor：                                     (Signature)
	☐本指導之該生，其學位論文與專業領域相符。
I confirm that this student's thesis aligns with their professional field.

	所辦承辦人Department Officer：
	🗆已符合上述規定，並已查核相關修課資料。
The above requirements have been met, and relevant course information has been verified.

	系所主管Department Chairman：
	




主旨：學生已完成研究論文初稿，並已修畢規定課程與學分及完成學術倫理課程，請同意參加論文考試。茲推薦口試委員人選如下，請惠予同意並發聘。
Subject: The student has completed the first draft of their thesis, fulfilled the required courses and credits, and completed the academic ethics course. Please approve their application to take the thesis examination. The following oral examination committee members are recommended for approval and appointment.
一、考試委員Examination Committee Members：
	姓   名
Name
	服 務 單 位
Service Unit
	職  稱
Rank
	學    歷
Education
	校內外別
Internal/External
	e-mail 信箱
	聯絡電話
Phone Number
	備   註
Remarks
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備註：口試委員須與學生無配偶或三等親內之血親、姻親關係。
Note：Oral examination committee members must not be related to the student within the third degree of kinship or by marriage.
二、考試地點Examination Location： 本校 __________ 教室Classroom _______ , National Taichung University of Science and Technology.
三、考試時間Examination Date：_____年(Year) _____月(Month) _____日(Day) (星期Day of the week ) from _____時(Hour) _____分(Minute)至 _____時(Hour) _____分(Minute)　止。
           敬陳Respectfully submitted,
	系所主管簽章
Signature of Department Chairman
	註冊組Registrar
	教務長
Dean of Academic Affairs
	校長
president

	
	課務組
Academic Affairs Office
	
	



